
Bestyrelsesmøde 10/10 2018 

Deltagere: Børge Klint, Johannes Jacobsen, Christina Juel Andersen, Lars Poulsen, Hans Henrik Balshøj, 

Finn Christensen 

 

Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 
2. Renovering af stierne. Status efter generalforsamlingen. 
3. Plan for det videre forløb 
4. Eventuelt 
5. Næste møde 

 

Referat: 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde 

Referat godkendt uden kommentarer 

 

2. Renover af stierne. Status efter ekstraordinær generalforsamling 

Johannes opsummerede forberedelsen og forløbet af den ekstraordinære generalforsamling: 

 Bestyrelsen havde fejlagtigt vurderet at forslaget var ukontroversiel 
 Manglende klare svar på ”tekniske” spørgsmål fra medlemmer 
 Vedtægter omkring håndtering af en ekstra ordinær general forsamling ikke læst ordentligt 

Bestyrelsen vil stadigt arbejde videre med et oplæg om renovering eller begrænset reparation. 
Forslaget vil blive fremlagt på den ordinære generalforsamling 2019.  

 

3. Plan for det videre forløb 

Børge kontakter 2 firmaer for at få et klart specificeret tilbud med hhv. belægningssten og fliser. 
Desuden skulle der også forspørges om tilbud på reparation. 

Det blev også aftalt at Børge vil kontakte kommunen i.f.t. at få foretaget et syn af stiernes stand.  

 

4. Eventuelt 

Lys på stierne mangler enkelte steder. Elselskabet kan kontaktes for reparation/udskiftning af pærer. 
Det er en fælles opgave for foreningens medlemmer at kontakte elselskabet efter behov.  

 

5. Næste møde 

Det blev aftalt at næste bestyrelsesmøde afholdes 8. Januar 19.30 hos Lars 



 

 

Lars Poulsen 

2018.11.11 


